
 
 

 

Nytt från Styrelsen 

 

Nyhetsbrevets syfte är att skapa transparens genom att informera om delar av styrelsens beslut. Må-

nadsbrevet kommer varje månad med uppehåll i juli.  

 

Ekonomi 

Ökade kostnader då föreningen växer. Styrelsen diskuterade förslag på olika inkomstbringande akti-

viteter såsom: 

 Handduksförsäljning - redan igång. 

 Sammandrag invigning ny planyta 17/6 

 Bingolotter, vi behöver hitta nya försäljningsdatum för att ta igen utebliven försäljning. - 

frågan förs till ungdomsgruppen. 

 Sammandrag 2 

 Nya sponsorer - Johan Persson gör en lista på vilka som inte kontaktats 

 Egen loppis Klockarvallen 

 Egna SAIF - bord på loppisen i parken till hösten 

 Marknadsföring av Svenska Spel genom att uppmana spelare att registrera sin stödföre-

ning. (gräsroten) - Johan Thunberg fixar. 

 

Regnjackor 

Hämtas ut lagvis och redovisas lagvis. Johan Persson hämtar ut Styrelsens jackor. 

 

LOK-stöd 

LOK-stöd viktigt att vi sköter. Ger stora pengar in. Linda tar med sig till ungdomsgruppen 

 att det är viktigt att skicka in deltagarlistor med allas kontaktuppgifter till kansliet. 

 

Nya medlemmar 

Viktigt att nya medlemmar registreras 

 

Entréfunktionärer 

Vid herrarnas matcher i div. IV tas entré och vi behöver ytterligare två funktionärer till den

 na uppgift. Beslutades att utöka antalet kioskfunktionärer med två i samband med herrarnas 

 A-lagsmatcher. 

 

Kansliet 

Kansliet har fortfarande begränsade öppettider och det är bäst att kontakta via mail 

 

Utbildning angående LOK-stöd 

Ungdomsgruppen inventerar vilka ledare som är i behov av fortbildning 

 

Kiosken 

Nya rutiner gällande kiosken har skickats ut till alla ungdomsledare, viktigt att dessa 

 sprids till berörda. 
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Sponsorverksamheten 

Trots tufft ekonomiskt läge i samhället så har sponsorförsäljningen gått bra och vi har sålt över för-

väntan. 

Lagsponsring 

Frågan om egen sponsring till egna cuper - viktigt att kontakta sponsoransvarig innan man 

 kontaktar sponsorer.  

Egen försäljning i laget fördelas 70/30 mellan lag och förening. Gäller ej beslutade före-

 ningsförsäljningar. 

 

Fotbollsskolan 

Planeringen fortgår och tanken är att fotbollsskolan kommer att arrangeras måndag, tisdag 

 och onsdag i v. 25. Mer info kommer... 

 

Utökad träningsmängd 

Vissa lag vill öka till 3 träningar/vecka. Ligger i linje med rekommendationerna. Vart ska vi 

 få in ett tredje träningspass. Styrelsen beslutar att de lag som enligt spelarutbildningsplanen 

 bör gå över till tre pass/vecka ges möjlighet att disponera fredagarna. Om det blir trängsel så 

 får man dela med sig. - Johan P informerar de lag där det är aktuellt. 

 

Lärgrupper  

 lärgrupper har startats upp vilket kommer att generera ett viktigt föreningstöd från RF-SISU. 

 

Idrottsfrukost Avesta Kommun 

Micke och Johan representerade föreningen på Idrottsfrukost 9/5. Information om nya bi-

dragssystemet samt minglande. 

 

Idrotts-AW RF-SISU 

Genomfördes 10/5. Micke, Johan, Tommy Ö, Daniel L representerar 

 

Föräldramöten 

Föräldramöten har genomförts under våren med ungdomslagen och föräldrarna har förutom 

 föreningsinformation fått utbildning i Svenska Fotbollförbundet värdegrund ”Spela, Lek och 

 Lär. 

 

Ledarrekrytering 

Rekrytering till ungdomslagen har gått bra men vi har stora behov av påfyllning i våra ar- 

betsgrupper. 

 

Spelarutbildningsplanen 

Viktigt att följa planen om vi ska lyckas med satsningen mot diplomerad förening samt ut-

bilda kompetenta spelare 

Sommarträning? Hur minskar vi tappet under sommaruppehållet? 

 

Massmedier 

Viktigt att vi syns i den lokala pressen likväl som på sociala medier. En plan ska upprättas 

 över hur vi ska nå ut till allmänheten med allt bra vi gör. Vi behöver bli bättre på att mark-

 nadsföra oss. Avesta Tidning ska kontaktas angående snabbflick ”SAIF” i AT:s webb. 

 

Anläggningen 

Viktigt att alla ledare hörsammar uppmaningen att flytta bort målen efter sista träning  för 

 dagen. 



 

Ny planyta 

Matjorden är på plats och gräset kommer att läggas med frivilliga krafter onsdag 24/5 och 

torsdag 25/5 med start kl. 09:00 på morgonen. Invigningen är planerad till 17/6 i samband 

med sammandraget för pojkar och flickor födda 14,15 och 16. Extra styrelsemöte 25/5 18:00 

för att planera invigningen. 

 

Para-fotboll 

Ett första möte har hållits och en uppföljning är planerad till 30/5. Förhoppningen är att 

starta igång en verksamhet för barn och ungdomar med intellektuell funktionsnedsättning i 

augusti. Mer info kommer. 

 

Cyklar och El-kickbikes  

Ett problem med att man cyklar och åker el-kickbikes inom anläggningen. Åkförbud gäller 

på anläggningen. Cyklar och kick-bikes får ledas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


